
We vieren dit jaar 75 jaar vrijheid na 5 jaar bezetting in Nederland en de vier jaar dat we zelf 

Indonesië bezet hielden.  80 jaar geleden konden we niet echt weten wat ons te wachten stond. 

Maar nu wel.  

Met de stille introductie van 5G staan we aan de vooravond van een stille bezetting van…ja van wie, 

de Amerikanen en de Chinezen beheersen de 5g markt. Is dat waar u ons land aan wil uitleveren?  

Als we Amerikaanse berichten mogen geloven komen er in elke straat 5 G antennes, terwijl in 

Hongkong de demonstranten de antennes juist omverwerpen,. 

Ondertussen is op internet, bij de EU, bij de lidstaten, overal in de wereld  geven wetenschappers 

onderbouwd aan wat de gevaren voor gezondheid, privacy en vrijheid zijn. 

Daarom doe ik mee aan deze internet raadpleging waar ik TOEVALLIG van gehoord heb,maar 

miljoenen Nederlanders ook niet. 

Ondanks geen openlijke raadpleging van de burgers, nergens een verwijzing naar de risico’s waar 

wetenschappers uit vele hoeken op wijzen, lijkt onze Nederlandse regering dit door te willen voeren 

en erop te willen vertouwen dat het dan wel goed komt.  

Maar op dit moment is onze overheid niet eens in staat om de eigen problemen goed te monitoren 

en aan te sturen. Denk aan Jeugdzorg, Onderwijs, Justitie, belastingdienst, woningnood, aanpak 

criminaliteit etc. 

Zonder  ons als burgers de mogelijkheid te bieden tot inspraak op ons fundamentele recht op 

bescherming van ons lichaam, doet u nu voorkomen dat u onze veiligheid, gezondheid en privacy 

geborgd  zouden zijn, terwijl we onze EIGEN problemen (zie boven) al niet aan kunnen, laat staan de 

burgers beschermen tegen grootheden als de Amerikaanse of Chinese Telecom reuzen.  

 

Als 5G is uitgerold, er in elke straat een antenne staat, die gevolgd wordt door satellieten, de straling 

enorme impact heeft op baby’s, op planten, op vogels, op koeien, op volwassenen, op alles, dan is er 

geen weg meer terug.  

Overal in Nederland, van wetenschappers tot politici zijn mensen gealarmeerd over wat we horen en 

lezen welke impact 5G blijkt te hebben. Dat vinden we in geen van uw stukken terug en ik ervaar dat 

als een misleiding van de kamer en van burgers.  

Wordt dit het laatste jaar van vrijheid in Nederland? En werkt u daar als ambtenaar die dit leest, aan 

mee?  

Als u hier niets van weet, van al die onderbouwde gevaren op het gebied van gezondheid, privacy, de 

gevolgen voor de natuur, en de inwoners van dit land, dan is dat JUIST de reden om te zeggen, stop 

wacht eens even, we krijgen een kleine duizend reacties binnen, we zullen toch eens dienen te 

onderzoeken waar die zorg allemaal op gebaseerd is. Ik heb die taak voor mij bewust nagelaten. Dat 

is uw taak, als ambtenaar die een integriteiteed heeft afgelegd om het volk te dienen. 

 


